
Interpelacja Pana Sławomira Miklcza dot. kosztów obsługi prawnej UM Sanoka wraz z podległymi jednostkami

Interpelacja Pana Sławomira Miklcza dot. kosztów obsługi prawnej UM Sanoka wraz z podległymi jednostkami


